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§ 1  

Val av justerare och tid för justering 

 

Vice ordföranden Inger Stenelo (PRO) utsågs att tillsammans 

med ordföranden Christer Bentzer (SPF) justera dagens 

protokoll vilket ska ske onsdagen den 16 april. 

 

§ 2 

Information om arbetet på enheten för äldre 

 

Enhetschef Anette Strömberg informerade om organisation 

och verksamhet på enheten för äldre.  

 

Rådet tog upp bl.a. följande frågor: 

 Hur fungerar samarbetet hemtjänst- distriktsköterska 

eller annan vårdgivare? 

 Sker delegationer från distriktssköterska till privat 

hemtjänst? 

 Vilken hjälp med måltider får äldre kvarboende i sina 

hem? 

 Har hemtjänsts nya tidsredovisning gjort att kvaliteten 

har höjts? 

 Finns det även tid för lite socialt prat för isolerade 

äldre? 

 

Madeleine Peatt arbetar halvtid som utredare och halvtid som 

observatör. Äldreförvaltningen har som ett led i 

verksamhetsuppföljning och kvalitetsutveckling startat upp 

ett projekt med observatörer inom äldreomsorgen, där alla 

stadsdelar ingår. 

 

Rådet tackade för informationen och ser gärna att enheten 

återkommer om något år för en förnyad dialog och 

information. 

 

Studiebesök 

Rådet tog upp frågan om att göra ett studiebesök till hösten 

och tycker att ett besök på Älvsjö servicehus skulle vara 

intressant. Leila Harrat undersöker saken vidare och 

återkommer. 
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 § 3  

 Anmälan av föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokoll 2014-03-20 justerats den 21 mars. 

 

§ 4  

Anmälan av inkomna handlingar 

 

1. Kommunstyrelsens pensionärsråd, protokoll 2014-03-18 

 

2. Älvsjö servicehus förtroenderåd, protokoll 2014-02-13 

 

3. Förslag till namn på parkvägen i Solberga till 

stadsbyggnadsnämndens namnberedning,  

PM från stadsdelsförvaltningen 2014-03-21 

 

4. Samverkansmöte 2014-05-09 med de kommunala 

pensionärsråden och programberedningen för äldre och 

multisjuka 

Hälso- och sjukvårdsförvaltningen 

 

§ 5 

Föreningsbidrag 2014 

Stadsdelsnämnden har för 2014 avsatt 155 tkr för stöd till det 

lokala förenings- och kulturlivet. Nämnden fördelar stödet 

vid ett tillfälle under året enligt fastställda riktlinjer. 

Föreningsbidrag kan sökas av lokala föreningar som 

kompletterar nämndens ordinarie verksamhet och har social 

och kulturell verksamhet. Bidrag kan också ges till särskilda 

arrangemang som vänder sig till alla boende i stadsdelen. 

Prioriterade målgrupper är barn och ungdomar, äldre samt 

funktionsnedsatta. 

 

Förvaltningen har inbjudit lokala föreningar i Älvsjö att söka 

bidrag. Det har inkommit 15 ansökningar om totalt 558 500 

kronor. Förvaltningen föreslår stadsdelsnämnden att bevilja 

bidrag enligt upprättat förslag. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2014-03-31. 
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Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet och ställer sig bakom 

förvaltningens förslag. 

 
§ 6 

Remiss av SL:s förslag till trafikförändringar 2014/2015 

Trafikförvaltningen har påbörjat arbetet med de 

trafikförändringar som kommer att träda i kraft i december 

2014. De har tagit fram en bruttolista på möjliga 

trafikförändringar avseende linjesträckningar, turtäthet och 

trafikeringstid. Remissen omfattar inte mer långsiktig 

planering av till exempel spårutbyggnader. 

 

Förvaltningen önskar se omfattande satsningar på 

kollektivtrafiken, inte minst när det gäller tvärförbindelser i 

söderort, och högre turtäthet på bussarna, framför allt 

kvällstid för att öka tryggheten. I Solberga ökar befolkningen 

kraftigt vilket motiverar både en ökad turtäthet på linje 142 

och en förlängning av linjen till Liljeholmen. Därutöver 

redovisas synpunkter från boendedialogen på den nya 

bussterminalen och resecentrum i Älvsjö.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2014-04-04. 

 

Pensionärsrådet  

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag och 

understryker de önskemål om en förbättrad kollektivtrafik 

som framförs där. 

 
§ 7 

Remiss av strategi för ökad cykling i Stockholms stad 

Cykelstrategins främsta syfte är att styra stadens interna 

arbete med cykelfrämjande åtgärder. Strategin utgår från 

Cykelplan 2012, som är en del av stadens 

Framkomlighetsstrategi. Strategin omfattar både utbyggnad 

av cykelvägnätet, och kommunikation kring Stockholm som 

en cykelstad.   

 

Förvaltningen anser att det är positivt med en cykelstrategi 

som konkretiserar stadens arbete med cykelfrämjande 

åtgärder. Förvaltningen stödjer förslaget om att trafik- och 

renhållningsnämnden ska få ett samlat ansvar för drift och 

underhåll av pendlingsstråken, även de delar som ligger på 

parkmark. Däremot anser förvaltningen att även 

stadsdelsnämnderna bör få ta del av den beslutade 
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”cykelmiljarden” för utbyggnad och förbättring av de delar 

av huvudcykelstråken som går på parkmark. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2014-04-02. 
 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet och ställer sig bakom 

förvaltningens förslag. 

 

§ 8  

Övriga frågor 

Lättläst om socialtjänstlagen 

Tidigare lättläst skrift om socialtjänstlagen gäller för lagen 

från 2002, någon motsvarande version för den lag som gäller 

idag har ej kunnat hittas. 

 

Kalender 

Carin Berg informerade om att följande inplanerats för rådet. 

15 maj Kajsa Pärke 

3 juni Presidiet 

18 september Martin Bååth från trafikkontoret  

                         och Kajsa Pärke 

 

Återstår att för hösten planera in tider för Kicki Ström, MAS 

(medicinskt ansvarig sjuksköterska) samt 

stadsbyggnadskontoret. 

 

Risk för förlorad kötid i bostadsförmedlingen 

Rådet vill peka på problematiken med de regler som gäller i 

Stockholms stads bostadsförmedling avseende köplats för ett 

par där den köande blir sjuk. Köplatsen är personlig och får 

inte övertas av make/maka även om denne stått som 

medsökande. Rådet tycker det är viktigt att uppmärksamma 

sökande på vad som gäller när man ställer sig i 

bostadsförmedlingens kö, vad gäller när man är medsökande. 

 

PRO program för landsting och kommun 

Anders Friis delade ut och informerade om PROs 

landstingspolitiska program samt kommunalpolitiskt program 

för Stockholms stad. 
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Hur kan man hitta nämndhandlingar på nätet? 

Carin Berg visade hur man via stadens hemsida kan finna 

nämndhandlingar och prenumerera på besked om när 

handlingar finns klara.  

__________________________ 

 


